
Afdelingsbestyrelsesmøde, 5. august 2024 

Deltagere: 

Kurt, Irene, Martina, Lone. 

Afbud: 

Ingen. 

Uden afbud:  

Vibbe. 

Referat: 

Bestyrelsen havde tidligere rettet en bekymringshenvendelse til økonomiafdelingen for en 

afklaring af, om det ikke er nødvendigt at øge hensættelserne yderligere i forhold til 

budgetudkastet for at være på den sikre side. 

Der har nu efterfølgende været en dialog økonomiafdelingen og afdelingsbestyrelsen i mellem, og 

vi er nu blevet betryggede i, at vi ikke behøver at være så bekymrede lige p.t. Er dog enige om, at 

udviklingen i størrelsen på hensættelserne balanceret op imod et acceptabelt huslejeniveau 

fremadrettet stadig må følges tæt. 

Indkaldelse til afdelingsmødet den 17/9 er sendt ud primo juli, og de første tilmeldinger og forslag 

til behandling på mødet er allerede modtaget. 

Det ene udtag på ladestanderen er p.t. ude af drift. Der er indgivet fejlmelding til udbyderen, og vi 

forventer herefter snarlig udbedring af fejlen.  

Der tages kontakt til VANG og driftsteamet, idet der fortsat er plads til lidt forbedringer i selve 

vedligeholdelsen af de grønne fællesarealer. 

Aktiviteter: 

Pigeaften den 29/9 2024 - indhold og form blev aftalt. Der udsendes invitationer snarest. 

Julestue den 23/11 2024 - samme setup som tidligere år. 

Børne MGP aktivitet 23/2 2025 - indhold og form aftales senere. 

 

Næste møde: 9. september 2024 - flyttet grundet Kurts ferie. 


